
Referat
Bestyrelsesmøde 06. september 2023

Tilstede: 
Pernille, Adam, Simon, Nana, Mark, Jonas, Mathias

Afbud:

Marie, Heine, Sanne

1. Sommerfest
først snakkes om sommerfesten. Stor succes men en skam at ikke alle tilmeldte dukkede
op. Manglede 30 stk. Festen sluttede sent efter 2 beboere kom ned og klagede over støj.

2. Radiatorprojekt
Snak om radiatorprojekt og møde med Halfdansgade 15.
Medlemmer fra bestyrelsen mødtes med beboere fra opgangen og sagen blev drøftet.
Der blev diskuteret evt. tiltag til at undgå lignende problemer i fremtidige projekter.
Beboere har ytret sig om kvalitet frem for pris. Det bør tages til efterretning i vores
projekter.

3. Kompensation for bøvlet byggeri
Beboere ønsker at få malet radiatorrør.
Vil bestyrelsen godkende at der indhentes pris på maling?
Der afstemmes rundt om bordet.
- Det blev et nej. Det er over vores budget. Foreningen indkøber maling som beboere kan

afhente. Der udarbejdes et notat fra SBS som beskriver maleranvisninger mv.

Mere info følger

4. Videoovervågning
Der har været udfordringer med etablering af kameraer. Forsikringsspørgsmål, sygefravær
hos elektrikeren og dårlige tilslutningsmuligheder har gjort at kameraer stadig ikke er opsat.
Elektriker kommer i morgen torsdag og kameramanden opsætter på fredag.

5. Beboersager/ sekretærmail
Stor tid blev brugt på at gennemgå beboerhenvendelser. Mange henvendelser omhandler
kritik og frustration pga. af manglende styring og kommunikation på radiatorprojektet og
øvrige projekter. Bestyrelsen tager henvendelser meget alvorligt og der drøftes løsninger på
eksisterende problemer samt fremtidige forløb. Mere oplysning vedr. kommunikation og
byggeprojekter vil komme med skriv fra bestyrelsen snarest.

6. Snak om intern og ekstern kommunikation
Formands forslag om ekstern rådgivning ifm. kommunikation og beboerhåndtering på store
byggeprojekter. Alternativt at der altid er min. 2 personer på projekter.



7. Sekretærmail
Der bliver brugt rigtig meget tid på bestyrelsesmøder med gennemgang af mails.
Forslag om at indkøbe en kontaktformular til hjemmesiden så mails bliver henvist til hhv.
drift, bestyrelse, administrator etc.

8. Online booking af beboerhotel. Bookingsystem giver problemer. NETS aftale kræver
tegningsberettigedes CPR-numre. Der er ikke vilje til at afgive CPR numre. Sagen ligger nu i
bero indtil der findes en alternativ løsning.

9. Fremtidige bestyrelsesmøder

Der bliver spurgt om bestyrelsen ønsker en ny orden for bestyrelsesmøder.

Forslag: Info, drøftelse, afstemning. Mindre tid på drift-problemer. Mindre tid på
sekretærmail. Hård styring af dagsorden.

Næste møde 04.10.2023


